

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 01-04-2024 03:01:08 PM Subject: postpone the date of the ordinary GAM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 01-04-2024 03:01:08 PM الموضوع: تأجيل موعد اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>With reference to the aforementioned subject, and following to our letter numbered (A/48/02/2024) dated 15/02/2024, which includes the decision of the Board of Directors to invite the General Assembly to its ordinary meeting on 25/04/2024, please be informed that following the decision of the Board of Directors of Gulf Insurance Group/Jordan numbered (1/2/24) taken at their meeting held on Monday, 01/04/2024, it has been decided to postpone the date of the ordinary General Assembly meeting of Gulf Insurance Group/Jordan referred to above, as it will be pending until receiving the approval from the Central Bank of Jordan to publish the audited financial statements of the company.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ولاحقاً لكتابنا الصادر رقم (A/48/02/2024) المؤرخ في 15/02/2024، المتضمن قرار مجلس الإدارة بدعوة الهيئة العامة لعقد اجتماعها العادي بتاريخ 25/04/2024، يرجى التكرم بالعلم بأنه ولاحقاً لقرار مجلس إدارة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن رقم (1/2/24) المتخذ في اجتماعه المنعقد ظهر يوم الاثنين الموافق 01/04/2024، أنه سيتم تأجيل موعد اجتماع الهيئة العامة العادي لشركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن المشار إليه أعلاه، وذلك لحين صدور موافقة البنك المركزي الأردني على نشر البيانات المالية المدققة للشركة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abdelnaser Abdallah</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abdelnaser Abdallah</p>